

## résidences immobilier

Somptueuse maison de plain-pied, nichée dans un quartier résidentiel très calme et verdoyant à Aix-en-Provence, allie charme et tranquillité. D'une surface totale de 250m2, dont 200m2 habitables, cette propriété offre un confort absolu et un intérieur ouvert sur la nature: L'entrée accueillante mène à un vaste salon avec cheminée et espace salle à manger, une cuisine équipée conviviale avec bar et espace repas, 5 chambres dont une suite parentale avec salle d'eau privée, dressing et terrasse, un grand bureau, buanderie, et grenier. Cave à vin attenante. Écrin extérieur d'exception: Le terrain ...

Charming single storey house with a surface area of 250 m2 with 5 bedrooms, on 2500 m2 of land, in absolute calm and 3 minutes from shops. A few minutes west of Aix en Provence, in a very quiet and residential area close to nature, not isolated, this single storey double house offers an entrance, beautiful volume for the living room with fireplace and dining area, a friendly and equipped kitchen with a bar and a dining area, 5 bedrooms in all as follows: 4 bedrooms, one of which has its own bathroom, the other 3 bedrooms share a double sink bathroom with shower, and 2 toilets: We also find a ...

## **BEC CAPRON IMMOBILIER**

37 Cours Mirabeau - 13100 AIX-EN-PROVENCE

Contacter l'agence

Voir tous les biens de cette agence





